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ΠΑΣΟΚ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

ΕΛΕΝΗ ΒΑΤΣΙΝΑ 

                                                                 

Αθήνα, 2 Φεβρουαρίου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 

ΘΕΜΑ: «Απαράδεκτη η προκήρυξη μίας μόλις θέσης για τη Διεύθυνση Αστυνομίας 

Ηρακλείου Κρήτης στις τακτικές μεταθέσεις 2024» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

Ως επεσήμανα και σε σχετική αναφορά μου την 30/1/2024, η νέα θητεία Σας στο Υπουργείο 

Προστασίας του Πολίτη δεν έχει ανάγκη περιόδου προσαρμογής, καθώς έχετε τεράστια 

εμπειρία και γνώση των αναγκών και των προτεραιοτήτων του. 

Εν μέσω μιας πρωτοφανούς έξαρσης βίας και εγκληματικότητας στη Χώρα, η ανασφάλεια 

που καλλιεργείται στους συμπολίτες μας είναι δεδομένη και διάχυτη. 

Σε αυτό το κλίμα, οι διενεργούμενες τακτικές μεταθέσεις της Ελληνικής Αστυνομίας που 

εκκινούν στις αρχές εκάστου έτους ήταν αυτονόητο ότι έπρεπε να αφορούν έναν ικανό 

αριθμό θέσεων ώστε να στελεχωθούν πλήρως τα τμήματα της πρωτεύουσας, αλλά και της 

επαρχίας. 

Στο Ηράκλειο Κρήτης, η Αστυνόμευση τόσο της Υπαίθρου, όσο και του Ορεινού Άξονα 

αποτελεί έργο δύσκολο, χρονοβόρο και ως επι το πλείστον αφορά την πρόληψη και πάταξη 

εγκλημάτων που χρειάζονται ειδικό χειρισμό και προσοχή. Δυστυχώς σήμερα, περιπολεί ένα 

μόνον όχημα με δυο έως τρεις αστυνομικούς για πλέον του μισού της περιοχής. Επιπλέον, με 

την κατασκευή του Νέου Αερολιμένα Καστελίου- Ηρακλείου, η περιοχή θα αποκτήσει άλλες 

πλέον ανάγκες, με αποτέλεσμα η δύναμη των 24 αστυνομικών του ΑΤ Μινώα Πεδιάδος και οι 

3 αστυνομικοί του ΑΣ Καστελίου να μην επαρκούν για την κάλυψη αυτών. 
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Φυσικά, όμοια και μεγαλύτερα κατά τους τουριστικούς μήνες είναι τα προβλήματα στα ΑΤ 

Χερσονήσου και Μαλεβιζίου, που επιφορτίζονται καθημερινά με δεκάδες υποθέσεις, τόσο 

αυτόφωρων αδικημάτων, όσο και έρευνας της τοπικής εγκληματικότητας. 

Δυστυχώς, παρά τις ως άνω Υπηρεσιακές ανάγκες οι θέσεις που προκηρύχθηκαν με την 

υπ’αριθμ.πρωτ.1647/24/205096 από 31/1/2024 της Διεύθυνσης Αστυνομικού Προσωπικού 

για την Δ.Α. Ηρακλείου είναι  μόλις ΜΙΑ για Ανθυπαστυνόμους – Αρχιφύλακες και ΚΑΜΙΑ για 

λοιπές κατηγορίες. 

Είναι πρωτοφανής η πλήρης αποδυνάμωση της Διεύθυνσης Αστυνομίας Ηρακλείου (και ως 

φαίνεται πολλών περιοχών ακόμα, εκτός της Αττικής), τη στιγμή που από τη μία, χιλιάδες 

Αστυνομικοί αναμένουν δεκαετίες ολόκληρες για να βρεθούν στον τόπο συμφερόντων τους 

και από την άλλη, δεκάδες Αστυνομικοί απασχολούνται με καθεστώς υπερεργασίας για να 

εξυπηρετήσουν πάγιες Υπηρεσιακές τους ανάγκες. 

Κατόπιν των ανωτέρω, 

 

Ερωτάσθε  

Κύριε Υπουργέ, 

Θα μεριμνήσετε για την αύξηση των θέσεων που προκηρύχθηκαν για τις τακτικές 

μεταθέσεις της ΕΛ.ΑΣ., ιδίως για την αύξηση αυτών στην Δ.Α. Ηρακλείου; 

 

 

 

Οι βουλευτές 

Ελένη Βατσινά  

 

 




